
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2024-04-17 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK), Niclas Werneskog (NW), Tobias Lindstedt (TL) och 
Stellan Ahnström (SA) 

 
§  1  

Ordföranden Göran Runesson hälsade välkommen till kvällens styrelsemöte samt 
öppnade detsamma. 

 

Inledning 

§  2  
Förslaget till dagordning godkändes.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Stellan Ahnström och Niclas Werneskog. 

 
Justering 

 
§  4  

Det omfattande protokollet från föregående möte refererades kortfattat som på-
minnelse om aktuella frågor. 

 

Föregående möte 

§  5  
Inkomna skrivelser:  

a/  Samhällsföreningen har meddelat att de kommer att ha en träff med repre-
sentanter för Nässjö kommun gällande gator, parker, fritidsanläggningar samt 
ovårdade fastigheter. Som exempel på mötets omfattning var protokollet från 
förra årets möte medsänt. Föreningen frågade om vår klubb har några punkter 
som vi ville ta upp. Ingen i styrelsen har framfört något sådant på mailförfrågan 
varför klubben inte har svarat. 

 

Samhällsföreningen 

§  6  
Avgående skrivelser:  

Inga skrivelser har avsänts från föreningen sedan föregående möte. 
 

Avgående skrivelser 

§  7  
Rapporter:  

a/  MK och KK redogjorde för tipspromenaderna som genomförts under våren. 
På grund av vinterns återkomst under mars så fick rundorna genomföras på 
kringliggande gator och vägar. Det ger alltid sämre deltagande och påverkar se-
dan negativt även när vi kan gå i skogen. Deltagandet i snitt har därför stannat i 
snitt på ca 60 vuxna och 10 barn. Även serveringen har haft färre fikande. 

  Starten för Naturpasset är försenad p.g.a. snön som gjort det omöjligt att kon-
trollera kontrollerna för att upptäcka om förändringar har skett under vintern. 
Målsättningen är att kunna börja sälja paket omkring 1 maj. 

Motion 

b/  RA rapporterade att orienteringssektionen inte har haft någon verksamhet se-
dan föregående möte. 

Orientering 

c/  GR framförde att efter kraftigt snöfall i mitten av mars så hade skidspåren varit 
uppspårade och med betydande antal åkare i vårsolen en helg. 

Skidor 

d/  SA informerade om att kommittén ännu inte haft något planeringsmöte men 
att det kommer att äga rum inom det snaraste.  

  RA framförde att enligt vad han kunna konstatera så har veckostyrningen av 
temperaturen i källarplanet blivit urkopplad. Nu styr termostaterna på radiato-
rerna temperaturen. Färgen på yttertaket har under flera år flagnat och det pågår 
ännu. Status bör undersökas för rost och möjlig behandling så att vi inte behöver 
byta ytskikt till en mycket hög kostnad. 

  RA efterfrågade offert och kostnadsberäkning för planerat fönsterbyte så att 
bidrag kan sökas. Detta måste ske för igångsättning.  

Anläggning 



  RA informerade om att Samhällsföreningen hade bett att någon från klubben 
skulle vara med när skogsförvaltare i Nässjö kommun skulle besöka Forserum. 
Detta för råd om hur Samhällsföreningen ska avverka på HSB:s mark vid återvin-
ningsstationen på Jönköpingsvägen. Varför någon från FSOK skulle vara med var 
oklart. Eftersom medlemmarna i anläggningskommittén arbetar dagtid eller bor 
på annan ort deltog RA. Efter att frågan ovan var utredd så påvisade RA våra två 
avtal med Nässjö kommun där det står att kommunen ska sköta avverkning av 
träd längs elljusspåret och på Lillsjöstugans tomt. Ett besök gjordes på den se-
nare platsen och RA framförde önskemål om att så många träd som möjligt, 
varav många gamla och dåliga, i västra delen av tomten skulle tas bort. Detta för 
att ge ljus på tomten samt minska risken för nedfallna döda träd. Detta instämde 
kommunens representanter i. Framöver när de är i närheten med lite större ma-
skiner så kommer de att återkomma för åtgärd.  

  Kommunens skogsförvaltares plan var annars att gallra i elljusspårsskogen 
och då inte minst på f.d. Klockaregårdens mark. De hade dock ingen kunskap 
om förslaget till översiktsplan som i princip kommer att förvandla hela området 
om det kommer att genomföras. Den ansvarige på kommunen heter Jonas 
Hellqvist. Han ska kontaktas vid akuta och andra behov av avverkning av träd på 
våra två anläggningar.  

 
§  8  

MK i egenskap av klubbens kassör redovisade den ekonomiska situationen. Un-
derskottet var något mindre än vid föregående möte främst p.g.a. intäkter från tips-
promenaderna. RA rapporterade att våra kommunala bidragsansökningar enligt bi-
dragssystemet ännu inte är behandlade men det bör ske inom en månad. 

MK hade observerat att bankens avgift för Swish-inbetalningar till klubben hade 
minskat till 1 kr och 10 öre. Inge hade läst något om förändringen och en sökning på 
Internet gav några klarare besked. 

MK tog på tidigare möte upp att någon mer än hon borde ha tillgång klubbens 
konto i Swedbank för att kunna utföra åtgärder i nödfall. Hon har själv behörighet till 
att ge någon annan kund hos Swedbank rättighet till att hantera klubbens konto. Efter 
inventering av vilka banker styrelsens övriga medlemmar nyttjar så beslöts att MK 
ger Fredrik behörighet så får vi utvärdera om det blev som önskat. 

 

Ekonomi 

§  9  
Inga personer hade ansökt om medlemskap men Peter Fornander med två barn 

har återlagts som medlemmar efter en mycket sen inbetalning av årsavgifter.  
 

Nya medlemmar 

§ 10  
Mötet kunde bara konstatera att kommunen inte kallat till något möte angående 

elljusspår i Forserum som de utlovat och detta efter ytterligare en påstötning från RA. 
RA fick i uppdrag att göra en ny påstötning. 

 

Elljusspåret 

§ 11  
Genomförandet av Hitta Ut i kommunen har rullat på som planerat. Tidigare på 

mötesdagen fick RA information om att kartorna skulle komma till Nässjö dagen efter. 
RA hämtar de ca 1 000 kartor som vi behöver i Forserum samt fördelar dem på utde-
lare med ca 100 bostäder för varje utdelare. Utdelningen ska vara klar senast den 28 
april. Utsättning av checkpoints ska ske mellan 28-30 april genom orienteringssek-
tionens försorg. En brevlåda med extra kartor kommer att sättas upp vid Lillsjöstugan. 
Medborgarkontoret kommer att ombes att dela ut kartor till landsbygdsboende och 
personer utanför kommunen samt extrakartor till behövande. Aktiviteten kan påbör-
jas först den 1 maj då den aktiveras även på Hitta Ut:s hemsida. 

 
 
 
 

Hitta Ut 



§ 12  
Övriga frågor:  

a/  En person vid namn Karin Ljungström i Forserum hade tagit upp frågan om att 
starta upp cykelverksamhet inom föreningen. Detta främst då gällande MTB-
cykling. Hon och hennes döttrar är redan aktiva. Beslutet blev att bjuda in henne 
till nästa möte så får hon presentera vad det skulle innebära och sina idéer. 

MTB 

b/  MK uppmärksammade alla på att klubben fått den nya typen av 
återvinningskärl med två fack. I det ena av dem läggs papperspåsar med 
matavfall. Påsar fås på Medborgarkontoret. I det andra facket läggs valfria 
plastpåsar med övrigt som ska slängas. Tömning sker var 14:e dag precis som i 
samhället. 

Sopkärl 

 
 
 
 
                        Vid protokollet: 
 
 
 
        Rohnny Andersson 
 
 

 Justeras: 
 

 
 
 
 
Stellan Ahnström                 Niclas Werneskog 


